
Skolebestyrelsesmøde nr. 10  

Tirsdag den d. 11. juni 2024 

Kl. 18.00 – 20.00 

Personalerummet på Søndermarksskolen 

Medlemmer: 
Forældrerepræsentanter: Nicklas Ackey, Louise Walbom, Anne Bøgh, Charlotte Koopmann 
Johansen, Stine Andersen, Patrik Nilsson, Rikke Blangshøj og Anja Frimand. 

Medarbejderrepræsentanter: Anette Sorth-Olsen og Mads Grønbæk-Møller  

Elevrepræsentanter:  
Ledelsesrepræsentanter: Line Aviaja Jørgensen, Marie Anker og Lars Kromann Myhre 
 
Afbud:  

Dagsorden  Tidsplan Referat 

1.   Godkendelse: Dagsorden Beslutning 18:00-18:05 Dagsorden er godkendt 

2.  Nyt fra eleverne Orientering 18:05-18:10 Der er ved at blive valgt et nyt 

elevråd, som er klar til at mødes 

første gang mandag den 24/6 

Det fælles elevråd på Bornholm har 

lavet et oplæg på et skoleledermøde, 

hvor de appellerede til, at skolerne 

meget gerne skal sende elever afsted 

til det fælles elevråd. 

 

3.  Ind- og udmeldelser Orientering 18:10-18:15 Der har været 4 udmeldelser siden 

sidst. 

 

4.  Princip for klassedeling- og 

sammenlægninger 

På baggrund af input på sidste 

møde kigges på en revideret version 

og de sidste ændringer laves.  

Beslutning 18:15-18:45 Den reviderede version er nu endelig 

redigeret og godkendt. 

 

5.  Næste skoleår 

Næste skoleårs 

Beslutning 18:45-19:10 Til næste skoleår aftales det, at der 

afholdes et møde om måneden af to 

timers varighed. Møderne lægges i 



skolebestyrelsesmøder planlægges.  

Antal, længde, placering?  

Emner til behandling? 

et rul i lige uger fra kl. 18 – 20. 

Emnerne der ønskes behandlet til 

kommende skoleår er principper for 

elektroniske devices, SFO 

principperne og principper for 

Samarbejde og kommunikation 

mellem forældre og skole og så den 

kommende skolesammenlægning. 

6.  Sammenlægning af Rønne til et 

skoledistrikt 

Status efter BSU’ møde  

Debat 19:10-19:45 Der er indstillet til at gå med model 

B, og med den klausul, at den 

enkelte elev kun må opleve 

matrikelskift en gang. 

I forbindelse med klassedannelser til 

august 2025, er det de eksisterende 

bestyrelser fra hver skole, der har 

indflydelse på principperne for 

klassedannelser. 

7.  Meddelelser/orientering (B) 

Formand 

Ledelse  

Medarbejdere 

Andre 

Orientering 19:45-20:00 

 

Formanden meddeler, at hun for nu 

anser arbejdet med 

skolesammenlægningen for afsluttet 

for hendes vedkommende, og hun 

trækker sig derfor fra 

bestyrelsesarbejdet for nu. 

Udskolingen har eksamener i 

øjeblikket.  

Nuværende 1. og 2. årgang er 

optaget af de kommende 

klassesammenlægninger. 

2. årgang er i gang med et 

teaterprojekt, som skal vises på 

torsdag. 

Syvende årgang har været på besøg 

på Smørjeppe Gård. 

Syvende årgang skal på torsdag 

fremlægge et projekt på Dansk 



Industris scene på Folkemødet, som 

de har lavet i samarbejde med Dansk 

Industri og et arkitektfirma. 

2.-7. årgang  har været til 

Forårsfestival. 

8.klasserne laver prøveeksamener i 

øjeblikket. 

Fredag den 21. juni mellem kl. 12 og 

13 hejses Det grønne flag på skolen, 

og en af skolens musiklærere har 

sammen med nogle elever lavet en 

sang, som skal synges ved samme 

lejlighed. 

Onsdag den 26. juni er der dimission. 

Torsdag den 27. juni skal alle klasser 

være sammen uden for skolen. De 

skal deltage i forskellige aktiviteter. 

Skolen har i dag fået byggetilladelse 

til nye legestativer på Fritos 

legeplads. 

Salg af kager i emneugen har 

betydet, at der på området bag 

faggangen kan skabes et miljø, hvor 

eleverne kan sidde. 

 

8.  Eventuelt Orientering Tidligere elevrådsmedlem glæder sig 

over, at hytterne der er blevet 

ansøgt om, nu er kommet op. 

9.  Punkter til kommende møder Beslutning  

10.  Godkendelse af referat, der 

godkendes løbende i mødet. 

Ved mødets afslutning underskrives 

underskriftsblad. 

Beslutning  



11.  Lukket punkt Orientering  

 


